

中国工程建设协会标准：建筑工程P-BIM软件功能与信息交换标准合集（二） [Collection of Standards for P-BIM Software Function and Information Exchange of Building Engineering(Part II)]



[中国工程建设协会标准：建筑工程P-BIM软件功能与信息交换标准合集（二）
\[Collection of Standards for P-BIM Software Function and Information Exchange of
Building Engineering\(Part II\)\]_下载链接1_](#)

著者:中国工程建设标准化协会 编

[中国工程建设协会标准：建筑工程P-BIM软件功能与信息交换标准合集（二）
\[Collection of Standards for P-BIM Software Function and Information Exchange of
Building Engineering\(Part II\)\]_下载链接1_](#)

标签

评论

[中国工程建设协会标准：建筑工程P-BIM软件功能与信息交换标准合集（二）](#)
[\[Collection of Standards for P-BIM Software Function and Information Exchange of Building Engineering\(Part II\)\]](#)[_下载链接1_](#)

书评

[中国工程建设协会标准：建筑工程P-BIM软件功能与信息交换标准合集（二）](#)
[\[Collection of Standards for P-BIM Software Function and Information Exchange of Building Engineering\(Part II\)\]](#)[_下载链接1_](#)